

Protokoll från MästarRåd #8

TraditionsMEsterIT

2008-10-02

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

TraditionsMästare Simon Öhman förklarade mötet öppnat klockan 15:23.

1.2 Val av mötesordförande

TraditionsMästare Simon Öhman valdes till mötesordförande.

1.3 Val av mötessekreterare

SkriptMästare Jack Enhorn valdes till mötessekreterare.

1.4 Närvarande

Totalt 5 röstberättigade medlemmar närvarande:

SkattMästare Michael Almér, PubMästare Erik Lundberg, vice TraditionsMästare Joel Nilsson,
TraditionsMästare Simon Öhman, SkriptMästare Jack Enhorn.

1.5 Adjungeringar

Inga adjungeringar.

1.6 Mötets behöriga utlysande

Mötet fann MästarRådet behörigt utlyst.

1.7 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes efter tillägg av:

Punkt 2 Bordlagda ärenden.

Punkt 6 Whiskyprovning

1.8 Genomgång av föregående mötesprotokoll

SkriptMästare Jack Enhorn läste upp protokollet från förgående Mästarråd #7X, 2008-10-01.

2 Bordlagda Ärenden

2.1 Genomgång av mötesprotokoll från MästarRåd #7

SkriptMästare Jack Enhorn läste upp protokollet från Mästarråd #7, 2008-09-07.

Mötet valde att lägga protokollet till handlingarna.

3 TMEIT och sektionen

Mästarna skall samlas för ett ytterligare möte för att ta fram ett motförslag till IT-sektionens styrelses proposition angående ändringar i sektionens ekonomiska struktur innan nästa sektionsmöte.

Möjlighet att få en förenklad inloggning till banken där man kan se kontouppgifter utan att kunna ändra något skall undersökas. Om detta är möjligt skall en sådan inloggning lämnas till IT-sektionens styrelse.

4 Åtgärder för förbättrad sittingsdisciplin

Problemet angående "O Gamla Klang och Jubeltid" skall tas upp på nästa Öråd.

5 Uppföljning av aktiviteter

5.1 TisdagsPubarna i september

Diskussionspunkt.

5.2 Fotbollsgasquen 2008-09-13

Diskussionspunkt.

5.3 Marskalkskollegiet med internsittning 2008-09-18

Diskussionspunkt.

5.4 Mottagningens tackfest 2008-09-27

Diskussionspunkt.

5.5 Rutinmässig uppföljning av aktiviteter med SA

WebMarskalk skall se till att en virtuell loggbok uppförs så att SA kan dela med sig av sina erfarenheter efter en pub eller fest.

6 Whiskyprovning

PubMästare Erik Lundberg och vice TraditionsMästare Joel Nilsson får i uppdrag att samla ihop en arbetsgrupp och genomföra en whiskyprovning.

7 Detaljplanering av InSup 2008-10-10

TraditionsMästare Simon Öhman och vice TraditionsMästare Joel Nilsson är projektledare för detaljplanering av InSupet.

8 Stadgeförslag från arbetsgruppen Joel och Erik

8.1 Genomgång och diskussion

PubMästare Erik Lundberg presenterade förslaget på nya stadgar.

8.2 Beslut om proposition till nästa Öråd

Bordlagt tills nästa Mästarråd.

9 Principbeslut om inaktiv marskalk

9.1 Rösträtt

Inaktiva marskalkar har ej rösträtt på Öråd.

9.2 Deltagande på interna evenemang

Inaktiva marskalkar har ej rätt att delta på interna evenemang.

9.3 Upphävelse av inaktivitet

För att kunna förklaras aktiv igen skall en inaktiva marskalk uppfylla samma arbetskvot som en praos skall uppfylla för att kunna bli marskalk.

10 Granskning av inaktiva marskalkar

10.1 Pauline Gustbée

Pauline Gustbée har ett arbetstillfälle kvar innan hon kan upphöjas till aktiv.

11 Nominering till Vraq

11.1 Principbeslut om tolkning av stadgarna

Kravet på arbetsinsats faller under de två verksamhetsår som marskalken har varit aktiv. Kravet på arbetsinsats gäller således ej under en eventuell period då marskalken varit inaktiv.

11.2 Beslut om nominering av Farrokh Atai

Tolkningsbeslut: Mötet tolkar det som att Farrokh Atai har uppfyllt arbetskvoten för att nomineras till vraq.

Farrokh Atai är härmed nominerad för inval till vraqföreningen.

12 Utförande av beslut tagna på Öråd #4 2008-09-17

12.1 Förslag på Praoklädsel

T-shirt, vår kommande logga och texten "Prao" skall presenteras på nästa öråd.

Kostnader skall undersökas till nästa Mästarråd.

TraditionsMästare Simon Öhman lämnar mötet 18:29.

Vice TraditionsMästare Joel Nilsson valdes till mötesordförande.

12.2 Märke till Lavalampan

200st skall inköpas storlek mindre, skall säljas för 15kr styck endast i samband med Lavalampan.

12.3 Praouppdrag

Dricksskål. Meddelas till praouppdraget tisdagen den 28:e Oktober. Prao får 3 veckor på sig att slutföra uppdraget.

12.4 Intern drinkprovarfest

Drinkprovarpub, 18:00, Fredagen den 28:e november.

Arbetslagen skall informeras för att hitta personer som vill jobba.

TraditionsMästare Simon Öhman tillbaka 18:45

12.5 Flygplanssittning (KMR) 2008-11-08

TraditionsMästare Simon Öhman och vice TraditionsMästare Joel Nilsson ansvarar för planeringen.

13 Arbetslagen

13.1 Utvärdering

Diskussionspunkt.

13.2 Indelning av nya Prao i arbetslag

Alfa: Martine Selin, Max Sutton Wandin

Beta: Mattias Hovebro

Gamma: Daniel Törnqvist

Delta: Erika Hylén, Maria Magnusson

13.3 Beslut om algoritm för framtida indelning av nya Prao

PubMästaren har härmed rätt att placera in nya prao direkt i arbetslag.

14 Styrdokument

14.1 Revidering av styrdokumentet för arbetslag

14.1.1 Definiera antalet medlemmar/arbetslag

Ingen gräns för storlek på arbetslag.

14.1.2 Ändrad tidsgräns för planeringsmöte

Inga förändringar.

14.1.3 Övriga ändringar

Inga förändringar.

14.2 Styrdokument för evenemang

Diskussionspunkt.

15 Puben

15.1 Inköp

Skall köpas in:

- * Mätglas 4-6st
- * Osthyvlar 4st
- * Stor kastrull
- * Droppkorkar 20st
- * Kapsylöppnare 10st
- * Vinglas 10st

Vice TraditionsMästare Joel Nilsson och GourmetMarskalk Ludwig Östlund skall se till att inköpen görs. Budget 1000kr.

15.2 Namnet StorPub

TemaPub är nya namnet för StorPub.

15.3 Lunchförsäljning

Väntar tills låsanordning för puben är färdigt.

15.4 Pubdator

Vice TraditionsMästare Joel Nilsson arbetar på en lösning med dator för musikspelning.

16 Hemsidan

16.1 Utvärdera behovet av eget forum

Nu när vi har moderatorsrättigheter på IT forumet behöver vi inte ett eget.

16.2 Receptdatabas

Skall diskuteras med WebPrao Per Modin om implementering av databas med bra gasque- och pubmat.

16.3 Försäljningsstatistik

Skall diskuteras med WebPrao Per Modin om implementering av statistik över pubar och fester på hemsidan.

16.4 Dokumentportfölj

Möjlighet att publicera protokoll och andra styrdokument skall implementeras på hemsidan.

16.5 E-postlistor

TMEIT har nu egna maillistor till prao, marskalkar och vrag.

17 Övriga frågor

17.1 Marskalk och Vraq märken

Vraq skall inte få marskalksmärket.

Utdelning av märken skall ske den 28:e oktober.

17.2 Forumaccess

Ex-medlemmar skall inte ha tillgång till TMEIT delen av forumet.

17.3 Sektionslokalen

TMEIT skall motionera till både ME och IT sektionernas sektionmöten om att sektionerna skall verka för att driva frågan om att IsK ska ha en egen lokal och inte Elysium som sektionslokal efter att de flyttar till Forum.

17.4 Henrik Olssons och Johannes Nordkvists access till TMEIT-rummet

Henrik Olsson och Johannes Nordkvist skall kallas till nästa Mästarråd för diskussion i frågan.

17.5 Arbetslag till Pauline Gustbée

PubMästare Erik Lundberg placerar Pauline Gustbée i ett arbetslag.

18 Nästa möte

29:e Oktober klockan 15:15.

19 Mötets avslutande

Vice TraditionsMästare Joel Nilsson avslutade mötet klockan 20:10.